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Zápis z 8. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 07. 09. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, E. Grygarová, V. Pohludka, M. Gongolová, 
Mgr. E. Bartečková, Mgr. Naděžda Honzáková, A. Škuta, Ing. I. Stříž 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:05 h. 
 

Návrhová komise: Mgr. E. Bartečková, Ing. I. Stříž 
 

Ověřovatelé zápisu: A. Škuta, E. Grygarová 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 9 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Uzavření smlouvy o dílo s dodavatelskou firmou ve věci opravy místní komunikace 
4) Navýšení finančních prostředků na kapitole „Místní komunikace/Silnice“ 
5) Všeobecná pošta, různé 
6) Diskuse 
7) Závěr 

 
 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
- viz. výše. (proběhlo)  
 

 
Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva obce ze 
dne 26. 07. 2011. Poté starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením. 
 

                           Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
Ad 3.) Uzavření smlouvy o dílo s dodavatelskou firmou ve věci opravy místní komunikace 
 
Starosta oznámil přítomným, že je potřeba uzavřít smlouvu s dodavatelskou firmou ve věci 
opravy místní komunikace směrem k Jurskovým. Chtěl, aby byly minimálně dva návrhy, ale 
společnost, kterou oslovil ALPINE stavební společnost CZ, s.r.o. přislíbila, že dodá návrh 
smlouvy, ale nedodala a dnes už ani nezvedá telefon, takže pravděpodobně nemá zájem, 
ačkoliv přislíbila, že návrh smlouvy bude na obci do konce minulého týdne. 
Horní Tošanovice si pro úsek cesty, který budou zpravovat, vybraly společnost Lesostavby 
Frýdek-Místek a.s. 
 
Míststarostka se zeptala, zda by nebylo hloupé, aby jednu cestu dělaly dvě firmy? 
 
Starosta odpověděl, že možná ano, ale přesto chtěl mít více nabídek. 
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Po krátké diskusi mezi zastupiteli nechal hlasovat o Uzavření smlouvy o dílo s  firmou 
Lesostavby Frýdek-Místek a.s. ve věci opravy místní komunikace k Jursovým. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 

 
Ad 4.) Navýšení finančních prostředků na kapitole „Místní komunikace/Silnice“ 
 
Starosta seznámil přítomné, proč by mělo dojít k navýšení finančních prostředků na kapitole 
„Místní komunikace/Silnice“. K rozpočtové úpravě (příloha č. 1) bylo přistoupeno zejména  
z důvodu potřeby krytí plánované opravy místní komunikace k Jursovým, se kterou na 
počátku tvorby rozpočtu na letošní rok nepočítalo. Z toho důvodu byla navýšena kapitola 
„Silnice“ (Paragraf 2212) oddělením položky na sezónní údržbu místních komunikací  
a přidáním samostatné položky vyhrazené pro opravu. Oprava se odhaduje na částku 310 
tis. Kč. Scházející finanční prostředky byly uvolněny z rozpočtových rezerv. 
Dále byl úpravou doplněn rozpočet o novou kapitolu „Využití volného času a mládeže“ 
(Paragraf 3421), který bude užíván při účtování investiční akce „Dětské hřiště“. Prozatím 
byly z této kapitoly hrazeny náklady na přípravu povrchu – odvodnění. Dle nákladového 
rozpočtu je hodnota dětského hřiště vyčíslena na částku 317.934,- Kč. S ohledem na další 
možné náklady byla dána na tuto položku částka 330 tis. Kč. 
Z úvěrového účtu, který je nastaven jako tzv. čerpací, byly dosud použity finanční 
prostředky ve výši 1.988.846,- Kč. Na běžných účtech je v současné době k dispozici (31. 8. 
2011) 1.590.502,88 Kč. 
 
Horní Tošanovice budou financovat opravu komunikace k mostku, my od mostku, jedná se 
o délku asi 220 m, celá komunikace pak bude v majetku obce Dolní Tošanovice  
a dostane dle geometra pana Macečka tři parcelní čísla. 
 
I. Stříž se zeptal, zdali ta oprava je přesně napůl? 
 
Starosta odpověděl, že je to poměr asi 1/3 v opravě Horních Tošanovic a 2/3 v opravě 
Dolních Tošanovic.  
 
N. Honzáková se zeptala, zdali se cena nedala snížit tak na 1000,- Kč/ m2? 
 
Starosta odpověděl, že o ceně nelicitoval, celé se to bude muset zpevnit a ty opravy 
financujeme napůl s Horními Tošanovicemi.  
Co se týče odvodnění, tak jsou tam nové sítě až po pana Grygara, nemělo by dojít k ohrožení 
vodou. Bylo už také jednání s povodím Odry – pan Šuléř si stěžoval, že dříve byl potok 
vyčištěn, ale teď se mu tam dělá niva. Jednal jsem s Povodím Odry, konkrétně s panem 
hrázným, který se o to teď nově od začátku roku stará a ten nám pošle informace a dá 
pokyny, co poslat na ministerstvo.  
 
N. Honzáková se zeptala, kdo platí čištění? 
 
Starosta odpověděl, že to platí Povodí Odry, my to musíme jen vyřešit administrativně. 
 
V. Pohludka konstatoval, že se diví, že to má pod sebou Povodí Odry, že to není pod 
melioracemi. 
Starosta dodal, že pokud by chtěl V. Pohludka nějaké meliorační mapy, tak se mu to s panem 
Škutou vůbec nepodařilo nikde dohledat.  
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Poté vyzval starosta k hlasování o navýšení finančních prostředků podle rozpočtové úpravy 
č. 4/2011. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
 
Ad 5.) Zpráva o hospodaření ZŠ a MŠ za uplynulé období 
 
Starosta nechal zastupitelům k nahlédnutí Zprávu o hospodaření příspěvkové organizace ZŠ 
Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice uplynulé období od 1. 1. – 30. 6. 2011. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad 6.) Všeobecná pošta, různé 
 
Pošta: 
Starosta informoval zastupitele, že přišlo z Magistrátu z Frýdku-Místku Rozhodnutí  
o umístění stavby, a to oplocení R 48 a podal jim veškerou dokumentaci k nahlédnutí. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Různé: 
 
RUD – rozpočtové určení daní 
Starosta oznámil přítomným, že dne 5. 9. 2011 se zúčastnil setkání s ostatními zástupci obcí 
před magistrátem v Ostravě, které spolupořádal pan starosta z Třanovic Tomiczek. V té době 
se na magistrátu konalo setkání senátorů a poslanců z kraje, které svolal pan Kajnar, aby ji 
vysvětlil, proč nepodpořit návrh nového zákona o RUD, protože by Ostrava přišla o určité 
peníze.  
Celkem tam bylo přes 100 zástupců z obcí na petici je jich podepsáno 120, kteří jsou pro 
podporu nového zákona o RUD. Proběhla také diskuze s náměstkem, ale poslanci se starosty 
obcí nesetkali s odůvodněním, že jsou pozvaní na ostravský magistrát za jiným účelem. 
Po 8 letech je to první návrh, který by snížil rozpočtové rozložení na občana mezi obcí  
a městem. Pro naši obec by to bylo asi kolem 500 tis., v rámci kraje přijde kraj však o 500 mil. 
Snížení finančních prostředků proběhne postupně během 3 – 6 let. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Práce na hřišti 
Starosta dále informoval zastupitele o pracích na projektu Relaxační parčík pro děti. Pan 
Hanek realizuje právě chodníky a poté bude firma instalovat hrací sety a do konce září to 
bude hotové. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Projekt veřejné osvětlení 
Dnes bylo zahájeno stavební řízení ve věci veřejného osvětlení v obci, celková realizace 
projektu bude hotová do konce roku. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Sběrný dvůr Třanovice 
Zde starosta upozornil přítomné, že přišel dotaz ze společnosti Nehlsen Třinec na sbírání 
odpadu od občanů ve sběrném dvoře v Třanovicích a poslal k vyplnění krátký dotazník,  
o tom, zda mají veškerý odpad přijímat bez omezení, protože původcem komunálního 
odpadu je ze zákona obec a z tohoto důvodu také za tento odpad platí. 
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Starosta uvedl, že navrhuje komunální odpad bez omezení, ale ostatní jako je stavební 
omezit na osobu nebo rodinný dům a vyzval zastupitele k vyjádření. 
 
Místostarostka navrhla, aby si stavební odpad každý hradil sám. 
 
Starosta odpověděl, že by navrhoval 100 kg takového odpadu na osobu. 
 
E. Bartečková uvedla, že když chce někdo opravit střechu, je jedno kolik lidí bydlí v jenom 
RD, sutě bude přeci stejné množství. 
 
Starosta tedy navrhl, aby omezení bylo vydáno na číslo popisné. 
 
M. Gongolová se zeptala, kolik to obec stojí? 
 
Starosta odpověděl, že metrák kolem 120,- Kč. 
 
Po krátké diskuzi pak starosta shrnul dosavadní návrhy, aby tedy bylo omezení 
nekomunálního odpadu stanoveno na 300 kg na číslo popisné a co bude nad 300 kg, se bude 
lidem přefakturovávat a vyzval zastupitele k hlasování o tomto návrhu. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
* 18:45 N. Honzáková se omluvila a odešla dříve ze zasedání. 
 
Ad. 7) Diskuze 
 
Dožínky ve Varíně 
Starosta oznámil, že 24. 9. 2011 se konají ve Varíně dožínky a pan starosta z Varína se ptá, 
zda chtějí naši fotbalisté přijet? 
Mužstvo z Varína se účastnilo turnaje starých gard. 
 
M. Gongolová podotkla, že většinou dopravu u těchto akcí hradí obec. 
 
Místostarostka navrhla, že by mohl být zaplacen celý autobus a mohli by jet i občané. 
 
Starosta navrhl, ať tedy schválíme určitou částku na dopravu a budeme občany ve 
zpravodaji informovat a po krátké diskuzi nechal hlasovat o částce ve výši 10.000,- Kč na 
dopravu na Dožínky do Varína. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
Z á v ě r 
 
 
                Starosta obce ukončil v 19:30 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
A. Škuta   ______________ 
   
E. Grygarová    ______________ 


